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Kretsstyremøte 

Møte nr: 14/2023-2025  

Dato Mandag 7. april 2025  

Sted Teams klokka 21.00  

Deltok   

 Thomas E. Darell kretsleder 

 Per Oskar Andersen Nestleder 

 Roger Finjord styremedlem/leder LK 

 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 

 Merete J. Haugsnes styremedlem 

 Tony Pedersen varamedlem 

Fra adm. Jonas Karlsbakk Adm.sjef Finnmark 

 Vegard Øie SKU Finnmark 

Ikke møtt   

 May Britt Harila varamedlem 

 Jarle Olsen styremedlem 

 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
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S-sak 94/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus 2025 

S-sak 95/2023-25 Status arbeidet i organisasjonsutvalget 

S-sak 96/2023-25 Handlingsplan for 2025 - 2027 

S-sak 97/2023-25 Årsberetninger  

S-sak 98/2023-25 Program Skikretstinget 2025 

S-sak 99/2023-25:  Eventuelt og neste møte 

 

S-sak 93/2023-25:  Info fra kretsleder, LK, AK (Thomas, Roger, Jeanette)  

Trenger flere møter for å diskutere organisasjonsutvalget. Utkastene skal komme i 

dag. 

Jeanette har vært mest opptatt av å drifte klubbene. Renn i Hammerfest og Alta.  

 

Roger med langrennskomiteen har det vært en hektisk vinter med mange renn på 

nasjonalt plan. For mange avlysninger lokalt.  

 

Nasjonalt er det helt rått at vi har reist rundt med 20 løpere på alle renn. Nye 

reiseledere som har trådd frem og juniorene på tur har vørt ei fantastisk gruppe som 

har vært på tur. Nye smørere på tur. Bra rigg og god synlighet i alle sosiale medier.  

 

Rosa huer har blitt et stempel på Finnmarksløperne. Team Finnmark har blitt bra. 

NNM ble en suksess for Finnmark.  
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S-sak 94/2023-25:  Info fra administrasjon og økonomistatus 2025  

Vegard: Amputert vinter i Finnmark med to runder i Hammerfest som ble avlyst. Har 

fått meg to turer til Øst-Finnmark. Har også vært IL Polarstjernen og er i Alta nå.  

 

Vårsprell er et barmarksinitiativ. Stort aktivitetsutstyr skal kurser hos KOS. Er kurset i 

Kirkenes denne uka. Må få ressurserpersoner på plass for freeski-aktiviteter.   

 

 

S-sak 95/2023-25 Status arbeidet i organisasjonsutvalget  

Det legges opp til høring på klubbnivå fra kretsen.  

Høringssvar 5. mai er fristen. Forsøker å få plass et møte  

Dagens driftsmodell gir en risiko for avvik som er vanskelig å fange opp før det er for 

sent. Komplisert modell som er vanskelig å drifte i dag. Derfor det er et ønske om 

gjøre om denne modellen.  

 

Kretsen inviterer til felles informasjonsmøte organisasjonsutvalgets arbeid for 

samtlige klubber i kretsen tirsdag 22. klokka 20.30.  

 

S-sak 96/2023-25 Handlingsplan for 2025 - 2027  

Thomas og Jonas tar dette og landet en handlingsplan og samsnakkes om dette på 

neste styremøte Mandag 28. april 20.00.  

Høringsuttalelser, årsberetning, handlingsplan 

 

S-sak 97/2023-25 Årsberetninger  

Alle årsberetninger må være inne til neste styremøte. 

 

S-sak 98/2023-25 Program Skikretstinget 2025  

Reistadløpet og Summit to Senja. Store arrangement som . 

Har invitert styreleder Jørn Erik Berntsen.  

Sondre Steinbakken og arbeidet med Tana Varangerrennet.  

Hva skal til for få flere til å komme på skirenn.  

Klubber som sier litt om det som har skjedd de siste årene.  

Rekruttering og det som skjer i eget fylke.   

 

 

 

S-sak 99/2023-25:  Eventuelt og neste møte 

Neste møte blir mandag 28. april klokka 20.00 


